
Αθήνα, 21/06/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Την κο Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού      

Τον κο Υπουργό Τουρισμού        

Τον κο Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων

ΘΕΜΑ: «Το Χιονοδρομικό Κέντρο της Βασιλίτσας Γρεβενών υπολειτουργεί και 
παρακμάζει» 

 

Κυρία και κύριε Υπουργοί, 

Το  Χιονοδρομικό  Κέντρο  της  Βασιλίτσας  των  Γρεβενών  υπολειτουργεί  και

παρακμάζει,  σύμφωνα με  κατοίκους  της  περιοχής,  που  επικοινώνησαν  μαζί  μας.

Όπως υποστηρίζουν οι ως άνω, σε ένα από τα καλύτερα βουνά της χώρας μας για

χιονοδρομικά  αθλήματα,  με  άριστη  ποιότητα  χιονιού  και  χιονοδρομικές

εγκαταστάσεις, το χιονοδρομικό κέντρο υπολειτουργεί. Σύμφωνα με τους κατοίκους

των  Γρεβενών,  ο δήμος  Γρεβενών  και  η  περιφέρεια  Δυτικής  Μακεδονίας

συνδράμουν για τη λειτουργία του χιονοδρομικού κέντρου, αλλά απέχουν από

τη διοίκηση του, την οποία ορίζει το εκάστοτε Υπουργείο Αθλητισμού. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Προτίθεσθε  να  ορίσετε  στα  μέλη  διοίκησης  του  χιονοδρομικού  κέντρου  της
Βασιλίτσας  Γρεβενών  και  μέλη  της  τοπικής  κοινωνίας,  ώστε  να  μπορέσει  η
τελευταία  να  επιληφθεί  διεξοδικότερα  των  απαραίτητων  λύσεων  και  έτσι  να
αναπτυχθεί το χιονοδρομικό κέντρο, σύμφωνα με τις δυνατότητες του;
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2. Προτίθεσθε  να  ενισχύσετε  με  τους  απαραίτητους  οικονομικούς  πόρους  το
χιονοδρομικό  κέντρο  της  Βασιλίτσας  Γρεβενών,  ώστε  να  βελτιωθούν  οι  ήδη
υπάρχουσες  εγκαταστάσεις του  και  από τη  νέα  σεζόν  να παρέχει  αξιοπρεπείς
υπηρεσίες αναψυχής στο κοινό των τουριστών που το επιλέγει;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ




